



Pour diffusion immédiate

LE CHEF DU PARTI CONSERVATEUR DU QUÉBEC APPELLE À L'UNITÉ DERRIÈRE UN SEUL PARTI

Le 25 août 2018

QUÉBEC - Adrien Pouliot, chef du Parti conservateur du Québec, a pris acte de la démission de Maxime Bernier comme membre du caucus et membre du Parti conservateur du Canada.

Questionné quant à l'appui potentiel du Parti conservateur du Québec à un éventuel parti fondé par M. Bernier, M. Pouliot a rappelé que la Constitution du Parti conservateur du Québec prévoit une forme d'appui au Parti conservateur du Canada.

M. Pouliot note d'ailleurs que la Constitution du Parti conservateur du Canada prévoit une disposition réciproque d'appui en vertu de laquelle celui-ci doit promouvoir les partis conservateurs provinciaux, appui que le chef Andrew Scheer s'est engagé lui-même par écrit à favoriser alors qu'il courtisait les membres du Parti conservateur du Québec pendant la course à la chefferie de son parti.

« Le Parti conservateur du Québec est le seul parti au Québec portant des valeurs conservatrices. La Coalition Avenir Québec, selon les propres mots de son chef François Legault, n'est pas un parti de droite économique. J'appelle donc tous les membres et militants de la grande famille conservatrice du Québec de s'unir derrière le Parti conservateur du Québec pour porter notre voix à l'Assemblée nationale » a-t-il conclu.

-30-

Pour plus d'informations, contactez : Nicolas Boni-Rowe
Responsable des communications du Parti conservateur du Québec pour
l'élection 2018
514-774-2664
nbonirowe@pcquebec.ca



For immediate release

LEADER OF CONSERVATIVE PARTY OF QUÉBEC CALLS FOR ALL CONSERVATIVES TO UNITE BEHIND ONE PARTY

August 25, 2018

QUÉBEC — Adrien Pouliot, leader of the Conservative Party of Québec, has taken note of the resignation of Mr. Maxime Bernier as member of the caucus and member of the Conservative Party of Canada.

Asked if his party would support an eventual party founded by Mr. Bernier, Mr. Pouliot remarked that the Constitution of his Party provides for a form of support to the Conservative Party of Canada.

Mr. Pouliot also noted that the Constitution of the Conservative Party of Canada contain a provision pursuant to which it must support and promote the provincial conservatives parties. Mr. Andrew Scheer also reiterated his support for the Conservative Party of Québec in a letter signed as Mr. Scheer was garnering support from Québec conservatives during the leadership race of this party”.

“The Conservative Party of Québec is the only party that promotes conservative values. François Legault, leader of the Coalition Avenir Québec, says himself his party is not right of centre. I therefore call upon the whole Québec conservative family to unite behind the Conservative Party of Québec to bring our conservative voice to the National Assembly” concluded Mr. Pouliot.

-30-

For information: Nicolas Boni-Rowe
Responsible for the 2018 election communications—Conservative Party of Québec
514-774-2664
nbonirowe@pcquebec.ca